
Woerden, 31 oktober 2022 

 

Aan de agendacommissie van de gemeenteraad van Woerden, 

 

Geachte Commissieleden, 

 

Tijdens de gemeenteraadvergadering Gemeenteraadsvergadering 13.10.2022 heeft de fractie van 
Woerden&Democratie bij agendapunt 5b, aangegeven graag tijdens een politieke avond te willen 
spreken over het ingekomen stuk: D22075390: Ferm Werk Informatiebrief veilige werkomgeving – 
onderzoek. 

 

Reden van het agenderingsverzoek 

In de besluitenlijst van de besloten vergadering van 8 februari jl. valt te lezen: 

‘Wethouder Becht zegt in openbaarheid toe dat er twee typen onderzoeken (een onderzoek dat is 
opengesteld voor huidige medewerkers bij Ferm Werk en een onderzoek dat is opengesteld voor 
voormalig medewerkers) naar de ontwikkelingen binnen Ferm Werk worden gevoerd en de raad over 
de inhoud hiervan zal worden geïnformeerd. De heer Eggermont vult aan hierover eerst overleg te 
hebben met de ondernemingsraad en de cliëntenraad en hen hierbij te betrekken.’ 

 

Bespreekpunten 

1. Afwijken van toezegging 
Er ligt hier nu één type onderzoek voor. Waarom geen twee onderzoeken zoals in de besluitenlijst 
als toezegging valt te lezen? 

 

2. Informatievoorziening aan de raad 
Wij willen graag van het college weten waarom er geen collegereactie op het onderzoek 
beschikbaar is en of het college het eens is met de aanbevelingen. Waarom worden er nu acties 
door Ferm Werk ondernomen en niet eerder? 

 

3. Monitoring aanbevelingen 
Hoe gaat de opvolging van de aanbevelingen gemonitord worden en hoe wordt de gemeenteraad 
geïnformeerd over of en hoe de aanbevelingen uit de verf komen?  

 



4. Invloed op bedrijfsprocessen Ferm Werk 
De laatste jaren waren er regelmatig problemen met het tijdig aanleveren van begrotingen door 
de directie van Ferm Werk. Jaarrekeningen werden laat aangeleverd aan onze externe 
accountant waardoor de rechtmatigheid vaak onder enorme tijdsdruk moest worden vastgesteld. 
De vraag die wij daarbij willen stellen is of perikelen binnen de organisatie van Ferm Werk ook 
invloed hebben gehad op de bedrijfsvoering en wij willen weten of het college daar invloed op 
gaat uitoefenen. 

 

Wellicht hebben andere fracties nog andere bespreekpunten die zij willen meenemen in deze sessie.  

 

Namens: 

Woerden&Democratie, Reem Bakker 

Inwonersbelangen, Hendrie van Assem 

 


